

亞洲大學 Asia University (碩士班)

學校基本資料	學校代碼	47	聯絡電話	886-4-23323456 轉 6298	傳真	886-4-23394140
	地址	41354台中市霧峰區柳豐路500號 500, Lioufeng Rd., Wufeng, Taichung 41354, Taiwan R. O. C.				
	網址	中：http://www.asia.edu.tw 英：http://www.asia.edu.tw/EN/				
	承辦單位	國際學院 International College				
	自招文號	2018-08-20臺教高(四)字第1070099939號				
總計	19 系組 / (聯招：28 人、單招：0 人) 上學年度新生總量 10%之欲使用名額：28 人 班別間流用：0 人 本國學生碩士班未招足名額：0 人 教育部核定擴增名額：0 人					
獎學金	無僑生專屬獎學金					
宿舍	新生保障住宿 University accommodation is guaranteed for freshman.					
備註	<p>1.英國泰晤士報高等教育專刊(THE)公布世界大學評比，本校榮獲2019年「THE 亞太地區最佳大學」，排名落在181-190區間，全台第14名，私校排名第5名。「2019 THE千禧年成立全球最佳年輕大學」評比本校排名第44名，全台排名第1名，私校排名第1名。本校辦學績優，未來將朝全球最佳500大目標邁進。</p> <p>2.亞洲大學目前設有7個學院、29個大學部學系、4個博士班、19個碩士班；成立國際學院，開辦全英語授課學程，積極落實「亞大318國際化目標」：培育學生『具備3種語言能力』、『大學期間至少出國1次』及『8種出國途徑』。</p> <p>3.本校積極鼓勵學生出國參加國際競賽:參加巴黎、日內瓦等國際發明展，至今已獲113金、139銀、94銅、40特別獎、1次大會首獎、1次大會次首獎、3次國際最高獎；參加國際設計競賽中，迄今獲74件紅點獎，其中14件為最佳獎、7件IF獎。</p> <p>4.(1)本校男女兼收。(2)學生宿舍床位約有4,400床，提供足夠數量之宿舍安排，為4人之冷氣套房。(3)本校為禁菸校園。</p> <p>Asia University (AU) ranks among top 181-190 in the Best universities in the Asia-Pacific region, the 14th among Taiwan's universities and the 5th among the private ones according to Ranking 2019 released by Times Higher Education (THE). AU also ranks 44th according to THE Young University Rankings 2019: Millennial universities, and the 1st among Taiwan's universities. AU is an excellent university in the world and heads toward top 500 in the future.</p> <p>AU has 7 colleges, 29 departments, 4 PhD programs and 19 master's programs. International College offers English-taught programs and is dedicated to the implementation of “AU Mission 318” globalization goals: “3 essential languages for students,” “going abroad once at AU,” and “8 ways to go abroad.”</p>					

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298
ciae@gm.asia.edu.tw
2019-10-04 10:35:40

AU actively encourages students to attend International Invention Fairs in Paris, Geneva, etc. AU students have won 113 gold medals, 139 silver medals, 94 bronze medals, 40 special awards, 1 Grand Prize, 1 Second prize and 3 Best Invention award- overseas. In international design contests, students have won 74 Red Dot awards, including 14 of best of best awards and 7 IF awards.

Note: 1. AU is a coeducational university.

2. The dorm can accommodate 4,400 students with air-conditioned 4-person ensuites.

3. AU is a smoke-free campus.

亞洲大學 健康產業管理學系健康管理組

醫藥衛生學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Healthcare Administration (Division of Healthcare Management)

Medical Health Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54714	2	否

系所簡介

依據世界衛生組織積極推動「全民生理、心理與社會健康」之理念，順應我國及國際衛生體系的發展，以及民眾對醫療照護的需求；本系期望能培養具備健康政策及機構管理專業的卓越人才，以協助國家健康政策規劃、產業發展、醫療照護機構管理。本系提供跨領域多元學習，大學部設有公共衛生核心課程，主修長期照護管理專業學程的「健康產業管理組」，以及主修醫療機構管理專業學程的「醫療機構管理組」。本系亦設有長期照護及健康管理碩士班，以及博士班。

The department of Healthcare Administration is established on the notion stemming from the World Health Organization's definition of health, which conceptualizes health as a state of complete physical, mental and social wellbeing. In response to both the international and national development in health systems and people's demand for better health services, the department of Healthcare Administration prepares our students in pursuing a career in health policy planning, health industry development and management. Our department offers an undergraduate degree with two divisions of Healthcare Administration Management and Healthcare Organization Management. The curricula of undergraduate degree include core curriculum of public health and two profession curricula of Long-term care and hospital organization management. We also offer two master degrees in Long-term care and health management, as well as a doctoral degree.

個人申請繳交資料說明

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(必)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(必)：中文自傳(1,000字以內)
6. 讀書計畫書(必)：中文讀書計畫書(申請動機及研究/研讀計畫說明)

1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the Past years' university transcripts (including school ranking and percentage)
3. Recommendation letter(s) from teachers(required)：Recommendation letter(s) from teachers
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures
5. Autobiography(required)：Biography in Chinese(within 1,000 words)
6. Study Plan(required)：Study Plan in Chinese (including application motive)

亞洲大學 健康產業管理學系長期照護組

醫藥衛生學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Healthcare Administration(Division of Long-Term Care)
Medical Health Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54715	2	否

系所簡介

依據世界衛生組織積極推動「全民生理、心理與社會健康」之理念，順應我國及國際衛生體系的發展，以及民眾對醫療照護的需求；本系期望能培養具備健康政策及機構管理專業的卓越人才，以協助國家健康政策規劃、產業發展、醫療照護機構管理。本系提供跨領域多元學習，大學部設有公共衛生核心課程，主修長期照護管理專業學程的「健康產業管理組」，以及主修醫療機構管理專業學程的「醫療機構管理組」。本系亦設有長期照護及健康管理碩士班，以及博士班。

The department of Healthcare Administration is established on the notion stemming from the World Health Organization's definition of health, which conceptualizes health as a state of complete physical, mental and social wellbeing. In response to both the international and national development in health systems and people's demand for better health services, the department of Healthcare Administration prepares our students in pursuing a career in health policy planning, health industry development and management. Our department offers an undergraduate degree with two divisions of Healthcare Administration Management and

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

Healthcare Organization Management. The curricula of undergraduate degree include core curriculum of public health and two profession curricula of Long-term care and hospital organization management. We also offer two master degrees in Long-term care and health management, as well as a doctoral degree.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
 2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
 3. 師長推薦函(必)：師長推薦函
 4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
 5. 自傳(必)：中文自傳(1,000字以內)
 6. 讀書計畫書(必)：中文讀書計畫書(申請動機及研究/研讀計畫說明)
1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education
 2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the Past years' university transcripts (including school ranking and percentage)
 3. Recommendation letter(s) from teachers(required)：Recommendation letter(s) from teachers
 4. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures
 5. Autobiography(required)：Biography in Chinese (within 1,000 words)
 6. Study Plan(required)：Study Plan in Chinese(including application motive)

亞洲大學 食品營養與保健生技學系

醫藥衛生學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Food Nutrition and Health Biotechnology

Medical Health Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54716	2	否

系所簡介

本系分為食品營養組與化妝品組，學生須符合課程規劃表，於畢業前修習完成「食品營養學程」、「保健化妝品與醫美產業學程」之規定學程始得畢業。

The Department of Food Nutrition and Health Biotechnology offers two undergraduate program options: Food & Nutrition and Cosmetic Science. In order to qualify for graduation, students must select at least one of the offered programs and complete all required courses as outlined in the program of choice.

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函2份
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(必)：中文自傳(1,000字以內)
6. 讀書計畫書(選)：申請動機及研究/研讀計畫說明 (各以5頁為度)

1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the Past years' university transcripts
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional)：2 Recommendation letter(s) from teachers
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures
5. Autobiography(required)：Biography in Chinese(within 1,000 words)
6. Study Plan(optional)：Study Plan in Chinese

亞洲大學 醫學檢驗暨生物技術學系

生命科學學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Biotechnology

Life Science Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54717	1	否

系所簡介

具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜。辨色力異常者請慎重考慮。

Preferable will be given to applicants who are able to listen, speak, read, write and express oneself in Chinese. People with color vision deficiency should consider carefully.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函2份
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(選)：中文自傳(1,000字以內)

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

6. 讀書計畫書(選)：中文讀書計畫書

1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education (Graduation certificate)
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the Past years' university transcripts
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional)：2 Recommendation letter(s) from teachers
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures
5. Autobiography(optional)：Chinese autobiography (within 1000 words)
6. Study Plan(optional)：Study Plan in Chinese(including application motive)

亞洲大學 心理學系

社會與心理學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Psychology

Social and Psychology Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54712	2	否

系所簡介

本系旨在致力於心理學專業人才之培育，並兼顧心理學知識之推廣與社區服務之社會責任，具備中英文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為優。

Professions possessing psychological knowledge and skills for promoting mental health to our communities and serving our society. We welcome students who are interested in the field of psychology and those are fluent in Chinese listening, speaking, reading, writing, and expression.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(選)：中文或英文自傳
6. 讀書計畫書(選)：中文或英文讀書計畫書

1. Proof of highest education(required)：University diploma

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

2. Original copy of the Past years' university transcripts(required) : Official college/undergraduate transcripts
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : Recommendation letters
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Other supportive documents showing your strengths
5. Autobiography(optional) : Autobiography with brief resume in English or Chinese within 1000 words
6. Study Plan(optional) : Research and study plan in English or Chinese

亞洲大學 生物資訊與醫學工程學系

資訊學群、生命科學學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Bioinformatics and Medical Engineering
Information Group. Life Science Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54703	1	否

系所簡介

具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜。

Preferable will be given to applicants who are able to listen, speak, read, write and express oneself in Chinese.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
 2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
 3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
 4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
 5. 自傳(選)：簡要自傳(1000字以內)
 6. 讀書計畫書(選)：中文讀書計畫書包含申請動機及研究/研讀計畫說明（各以5頁為度）
-
1. Proof of highest education(required) : Proof of highest education (Graduation certificate)
 2. Original copy of the Past years' university transcripts(required) : Original copy of the Past years' university transcripts
 3. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : Recommendation letter(s) from teachers
 4. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Other documents that may benefit the review procedures
 5. Autobiography(optional) : Biography in Chinese (1,000 words or less)

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298
ciae@gm.asia.edu.tw
2019-10-04 10:35:40

6. Study Plan(optional) : Study Plan in Chinese (motivation of application, future research / study plan in Chinese)

亞洲大學 資訊工程學系

資訊學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Computer Science and Information Engineering
Information Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54718	2	否

系所簡介

本系目標是培養學生具備資訊專業訓練以及就業能力，申請者以具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜。

The goals of the department are to prepare students for training in some specialized area of computer science, and to prepare students for jobs in industry, business or government. Applicants with Chinese listening, speaking, reading, writing, and expression skills are preferred.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：最高學歷證明(畢業證書/修業證明/離校證明/在學證明)
 2. 大學歷年成績單正本(必)：大學在校歷年成績單(含全校名次及百分比對照表)正本
 3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
 4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
 5. 自傳(選)：中文自傳 (含學生自述/個人學經歷/申請動機/未來期望/照片)
 6. 讀書計畫書(選)：中文讀書計畫書 (含申請動機)
 7. 語文能力說明或相關證明文件(必)：1英文能力說明或相關證明文件 (英文檢定成績證明)
2. 僑居官方語言非中文或非就讀華文中學應繳華文證明HSK或TOCFL成績。

1. Proof of highest education(required) : Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate)
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required) : Original copy of the Past years' university transcripts(including school ranking and percentage)
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : Recommendation letter(s) from teachers
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Other documents that may benefit the review procedures

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298
ciae@gm.asia.edu.tw
2019-10-04 10:35:40

5. Autobiography(optional) : Biography in Chinese (including student self-introduction/education background/application motive/future plans/photos)
6. Study Plan(optional) : Study Plan in Chinese (including application motive)
7. Certificate or relevant documents of language proficiency(required) : 1.Certificate or relevant documents of English language proficiency (English proficiency test scores)
2.If the official language of the country of residence is not Chinese, or if the applicant did not attend a Chinese-language high school, need to provide certificate or relevant documents of Chinese language proficiency (Chinese proficiency test scores)

亞洲大學 行動商務與多媒體應用學系

資訊學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of M-Commerce and Multimedia Applications
Information Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54701	1	否

系所簡介

秉持「實用資訊、媒體應用、社會關懷」之理念，因應知識經濟時代的來臨，培育具備行動商務系統操作管理與多媒體應用能力之專業人才。具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜。

Cultivating the students to possess the abilities of operating and applying information systems based on the principle of practical information, multidisciplinary applications and social solicitude in the era of knowledge economy. Applicants with Chinese listening, speaking, reading, writing, and expression skills preferred.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(選)：中文自傳(1,000字以內)。
6. 讀書計畫書(選)：中文讀書計畫書

1. Proof of highest education(required) : Proof of highest education (Graduation certificate)
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required) : Original copy of the Past years' university transcripts
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : Recommendation letter(s) from teachers

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

page 9 of 20

確認碼：6f76cc932ea45444d5648fe72b151af2

4. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Other documents that may benefit the review procedures
5. Autobiography(optional) : Biography in Chinese (within 1,000 words)
6. Study Plan(optional) : Study Plan in Chinese (including application motive)

亞洲大學 資訊傳播學系

資訊學群、大眾傳播學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Information Communication

Information Group. Mass Communication Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54704	1	否

系所簡介

為因應當前資訊科技與傳播技術之發展趨勢，本系旨在培育具網路傳播技術、數位內容創作與傳播科技整合之專業人才，配合學校的軟硬體設備，培養學生具備資訊與傳播整合應用的專業能力。

Cultivating students to be professionals with the knowledge of internet communication, digital-content creation and communication-technology integration.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
 2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
 3. 學習研究計畫書(選)：中文研究計畫書。
 4. 師長推薦函(選)：師長推薦函
 5. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
 6. 自傳(選)：中文自傳(1000字內)
 7. 讀書計畫書(選)：中文讀書計畫書
1. Proof of highest education(required) : Proof of highest education
 2. Original copy of the Past years' university transcripts(required) : Original copy of the Past years' university transcripts
 3. Study Plan and Research Proposal(optional) : Study Plan and Research Proposal
 4. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : Recommendation letter(s) from teachers
 5. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Other documents that may benefit the review procedures
 6. Autobiography(optional) : Biography in Chinese (within 1,000 words)
 7. Study Plan(optional) : Study Plan in Chinese

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

page 10 of 20

確認碼：6f76cc932ea45444d5648fe72b151af2

亞洲大學 經營管理學系

管理學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Business Administration
Management Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54705	2	否

系所簡介

1. 經管系為亞洲大學設校之初管理學院率先設立之研究所，有豐富研究資源及畢業系友資源。
2. 前十所成為AACSB國際高等商管學院聯盟會員之一。
3. 師資涵蓋經營管理、行銷管理、科技創新管理、作業管理陣容堅強、教師教學及研究認真。
4. 研究計畫、論文及產學合作數量領先管理學院各系。

The master's programs provides training in business for students interested in understanding the working nature of business in a competitive environment. Courses in the master's programs integrate information and theories from various disciplines, including accounting and finance management, marketing, production operations, strategic management, etc. The program objective is to develop students into broadly educated business managers and executives who understand the nature of business as a whole, with the tools and techniques applicable to a wide variety of business situations.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 學習研究計畫書(選)：中文研究計畫。
4. 師長推薦函(選)：師長推薦函
5. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
6. 自傳(選)：中文自傳
7. 讀書計畫書(選)：中文讀書計畫書

1. Proof of highest education(required)：Certificate of the highest education
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the Past years' university transcripts
3. Study Plan and Research Proposal(optional)：Study Plan and Research Proposal
4. Recommendation letter(s) from teachers(optional)：Recommendation letter(s) from teachers
5. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other information in

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298
ciae@gm.asia.edu.tw
2019-10-04 10:35:40

favor of review

6. Autobiography(optional) : Biography in Chinese

7. Study Plan(optional) : Study Plan in Chinese (motivation of application, future research / study plan in Chinese)

亞洲大學 休閒與遊憩管理學系

管理學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Leisure and Recreation Management
Management Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54707	2	否

系所簡介

具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜。

Preferable will be given to applicants who are able to listen, speak, read, write and express oneself in Chinese.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 學習研究計劃書(選)：研究計畫書
4. 師長推薦函(選)：師長推薦函
5. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
6. 自傳(選)：中文自傳(限1,000字內)
7. 讀書計畫書(選)：中文研讀計畫書(限1,000字內)

1. Proof of highest education(required) : Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate)
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required) : Original copy of the Past years' university transcripts(including school ranking and percentage)
3. Study Plan and Research Proposal(optional) : Study Plan and Research Proposal
4. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : Recommendation letter(s) from teachers
5. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Other documents that may benefit the review procedures
6. Autobiography(optional) : Biography in Chinese (within 1,000 words)
7. Study Plan(optional) : Study Plan in Chinese

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298
ciae@gm.asia.edu.tw
2019-10-04 10:35:40

亞洲大學 會計與資訊學系

管理學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Accounting and Information Systems

Management Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54708	1	否

系所簡介

學生須具備中文聽、說、讀、寫能力。

Students are recommended to have Chinese listening, speaking, reading and writing abilities.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(選)：中文自傳(1000字以內)
6. 讀書計畫書(選)：中文讀書計畫書

1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate)
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the Past year's university transcripts (including school ranking and percentage)
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional)：Recommendation letter(s) from teachers
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures
5. Autobiography(optional)：Biography in Chinese(within 1,000 words)
6. Study Plan(optional)：Study Plan in Chinese (including application motive)

亞洲大學 財務金融學系

財經學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Finance

Finance and Economics Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54709	2	否

系所簡介

以金融科技應用金融大數據分析為核心領域，以因應財金產業發展趨勢以及未來專業人才的需求。
Focuses on the analysis of financial technology and financial application of big data. In response to the development and trend of the financial industry and the demand of professional skill.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(選)：附簡要履歷自傳(1000字以內)
6. 讀書計畫書(選)：申請動機及研究/讀書計畫。

1. Proof of highest education(required) : The highest diploma / certificate of completion, etc.
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required) : Original copy of the Past years' university transcripts (required): Past years' university transcripts
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : Recommendation letter(s) from teachers
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Other documents that may benefit the review procedures
5. Autobiography(optional) : Chinese autobiography (within 1,000 words)
6. Study Plan(optional) : Study Plan and Research Proposal

亞洲大學 財經法律學系

法政學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Financial and Economic Law

Law and Politics Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

系所代碼	聯招名額	是否單招
54721	1	否
系所簡介		
<p>本系強化以「法律風險管理」為特色之財經法律跨領域科技整合學術發展專業，以培養專業、宏觀、全方位思維之財經法律碩士人才。師資多元化、國際化、實務化，禮聘來自國內外名校博士、教授與法律界資深專業人士，陣容堅強。</p> <p>Our department focuses on “Legal Risk Management”, featuring both finance law and technology law. We aim to nurture foresighted and comprehensive MA law students. Our faculty members include well-known doctors from abroad and nationwide, along with household name professors and experts in the law field.</p>		
個人申請繳交資料說明		
<p>1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書 2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本 3. 學習研究計劃書(必)：研究計畫書(1,000字以內) 4. 師長推薦函(必)：師長推薦函 5. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料 6. 自傳(必)：中文自傳(1,000字以內) 7. 讀書計畫書(必)：中文研讀計畫書(限1,000字內)</p> <p>1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate) 2. Original copy of the Past years’ university transcripts(required)：Original copy of the Past years’ university transcripts(including school ranking and percentage) 3. Study Plan and Research Proposal(required)：Study Plan and Research Proposal(within 1,000 words) 4. Recommendation letter(s) from teachers(required)：Recommendation letter(s) from teachers 5. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures 6. Autobiography(required)：Biography in Chinese (within 1,000 words and including student self-introduction/education background/application motive/future plans/photos). 7. Study Plan(required)：Study Plan in Chinese (within 1,000 words and including application motive)</p>		

亞洲大學 外國語文學系

外語學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Foreign Languages and Literature

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

Foreign Language Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54710	1	否

系所簡介

以培養學生進階英語文溝通表達能力為基礎，進而將英語文能力和文學文化素養應用於英語文、華語文教學及跨文化溝通等語文教學和涉外事務活動。

1. Cultivating students' advanced ability of communication and capacity for academic research.
2. Training graduate students to integrate Chinese teaching or English teaching with literature by emphasizing teaching English through literature.
3. Advancing graduate students to become excellent English teachers in various positions, who will be very well-cultivated in their understanding of literature, in the applications of foreign languages, and in the teaching programs related to future careers.
4. Guiding graduate students to become specialized in cultural works, such as oral interpretation, written translation, editing, foreign affairs, and many others.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
 2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
 3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
 4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
 5. 自傳(選)：中文自傳(1,000字以內)
 6. 讀書計畫書(選)：以中文書寫申請動機及研究/讀書計畫
-
1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate)
 2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the Past years' university transcripts(including school ranking and percentage)
 3. Recommendation letter(s) from teachers(optional)：Recommendation letter(s) from teachers.
 4. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures.
 5. Autobiography(optional)：Chinese autobiography (within 1,000 words)
 6. Study Plan(optional)：Study Plan in Chinese

亞洲大學 社會工作學系

社會與心理學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Social Work

Social and Psychology Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54711	2	否

系所簡介

本系碩士班課程係為因應社會變遷與時代需求，培育具有社會照顧、弱勢培力、實務管理及創新研究能力的中高階社會工作督導人才。

The master degree program is to train middle and high-level social work supervisors with social care, vulnerable groups training, practical management and innovative research capabilities in response to social changes and the needs of the era.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(選)：附簡要自傳(1,000字以內)
6. 讀書計畫書(選)：以中文書寫申請動機及研究/讀書計畫

1. Proof of highest education(required)：University diploma
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：The original transcript of the university
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional)：Teacher's recommendation letter
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other information for favorable review
5. Autobiography(optional)：Autobiography in Chinese with a brief autobiography (within 1,000 words)
6. Study Plan(optional)：Study Plan in Chinese including the motivation and study/reading plan

亞洲大學 數位媒體設計學系

建築與設計學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Digital Media Design

Architecture and Design Group.

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54713	1	否

系所簡介

具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜，辨色力異常者宜慎重考慮。

Applicants with Chinese listening, speaking, reading, writing, and expression skills preferred.
For applicants with visual impairment or color-blindness, please consider carefully before selecting this department.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(選)：中文自傳(學生自述)
6. 讀書計畫書(選)：中文研究/讀書計畫(含申請動機)

1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate)
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the Past year's university transcript (including school ranking and percentage)
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional)：Recommendation letter
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures
5. Autobiography(optional)：Biography in Chinese (including student self-introduction/education background/application motive/future plans/photos)
6. Study Plan(optional)：Study Plan in Chinese (including application motive)

亞洲大學 視覺傳達設計學系

建築與設計學群、藝術學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Visual Communication Design

Architecture and Design Group. Fine Art Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54720	1	否

※承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298

ciae@gm.asia.edu.tw

2019-10-04 10:35:40

系所簡介

具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜，辨色力異常者宜慎重考慮。

Applicants with Chinese listening, speaking, reading, writing, and expression skills preferred.
For applicants with visual impairment or color-blindness, please consider carefully before selecting this department.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 師長推薦函(選)：師長推薦函
4. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
5. 自傳(選)：中文自傳(學生自述)
6. 讀書計畫書(選)：中文研究/讀書計畫(含申請動機)

1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate)
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the senior high school annual transcript (including school ranking and percentage)
3. Recommendation letter(s) from teachers(optional)：Recommendation letter(s) from teachers
4. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures
5. Autobiography(optional)：Biography in Chinese (including student self-introduction/education background/application motive/future plans/photos)
6. Study Plan(optional)：Study Plan in Chinese (including application motive)

亞洲大學 創意商品設計學系

建築與設計學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：否

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

Asia University Department of Creative Product Design
Architecture and Design Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
54719	1	否

系所簡介

具備中文聽、說、讀、寫及表達能力佳者為宜，辨色力異常者宜慎重考慮。

Students possessing Chinese listening, speaking, reading, writing and expression ability is more appropriate. Students with visual impairment or color vision deficiency need to consider

*承辦人簽章

王麗雅 886-4-23323456 轉 6298
ciae@gm.asia.edu.tw
2019-10-04 10:35:40

carefully.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)：大學畢業證書
2. 大學歷年成績單正本(必)：大學歷年成績單正本
3. 其他有利審查之資料(選)：其他有利審查之資料
4. 作品集(必)：作品集一份，電子檔(PDF)
5. 自傳(必)：中文自傳(學生自述)

1. Proof of highest education(required)：Proof of highest education (Graduation certificate/enrollment certificate/leaving certificate/school attendance certificate)
2. Original copy of the Past years' university transcripts(required)：Original copy of the senior high school annual transcript (including school ranking and percentage)
3. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures.
4. Collection of works(required)：Design Portfolio(PDF)
5. Autobiography(required)：Biography in Chinese (including student self-introduction/education background/application motive/future plans/photos)